
Finansudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 390

Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af spørgsmål 71 til L 41 fra folke-

tingsåret 2016-17 opdatere oplysningerne om udviklingen i antallet af indbe-

retninger til SØIK´s Hvidvasksekretariat, udviklingen i antallet af medarbejdere

som arbejder eller er tilknyttet Hvidvasksekretariatet og det gennemsnitlige

antal indberetninger om året per medarbejder? Svaret bedes opgjort i tabel-

form løbende fra 2013 og fordelt på hvert år indtil nu.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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